
Jegyzőkönyv

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testülete
2014. január 28-i rendkívüli üléséről

Az  ülés helye: Budaörsi  Polgármesteri Hivatal,  II.  emeleti  nagy tanácskozó terme
(2040 Budaörs, Szabadság út 134. sz.)

Jelen vannak  : Wittinghoff  Tamás polgármester,  Török István alpolgármester,  Bíró
Gyula, Császárné Kollár Tímea,  Laczik Zoltán  (később érkezett),  Sánta Áron, Stifft
Nándor, Szabó Károly, Becz György, dr. Czuczor Gergely, Kálóczi Imre, Leipán Tibor,
Filkey Péter és Káhn János képviselők

Igazoltan távol: Dr. Ritter Gergely képviselő

Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Bocsi István jegyző, dr. Molnár Bernadett
aljegyző, dr. Molnár Gábor alpolgármester, Vágó Csaba kabinet irodavezető, Barta
Gáborné  pénzügyi  irodavezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,  Domahidi
Emma  városépítési  irodavezető,  Kövesdi  Gabriella  szociális  és  egészségügyi
irodavezető,  Erdélyi  János  közterület-felügyeleti  csoportvezető,  Szőke  Balázs,  a
Budaörsi Városfejlesztő Kft ügyvezetője

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes
Jegyzőkönyvet készítette: Timár Zsanett
Számítástechnika: Misik Tibor

Wittinghoff Tamás polgármester:  Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait,
kollegákat,  megjelent  vendégeiket  és  mindazokat,  akik  a  televízió  képernyőjén
kísérik  figyelemmel  a  munkájukat.  Megállapítja,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes,  13  fő  jelen  van.  Az  ülést  910  órakor  megnyitja.  Köszöni,  hogy  a
rendkívüli ülésre sikerült a határozatképességet összehozni. 

Napirendhez: 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  A  Képviselő-testület  rendkívüli  ülésének  az
indoklása  az,  hogy  egy  közbeszerzési  eljárásnál  a  fedezethez  kiegészítő  forrás
szükséges.  E  mellé  két  sürgősségi  indítvány  párosult,  amennyiben  a  képviselő-
testület  ezeket  napirendjére  veszi.  Az  egyik:  az  átmeneti  gazdálkodásról  szóló
rendelet  módosítása,  mivel  a  rendeletből  a  BSC  kimaradt  és  ez  működési
problémákat  okoz,  a  másik  pedig,  hogy  a  Városépítési  Iroda  álláspontja  szerint
ahhoz,  hogy  az  útépítési  munkák  időben  megkezdődhessenek  és
befejeződhessenek,  szükséges  a  konzultációs  eljárás  eredményének  a
megállapításához a forrás biztosítása.  
Miután nincs észrevétel, felteszi szavazásra a fent ismertetett sürgősségi indítványok
napirendre  vételét,  amelyet  a  képviselő-testület  13  egyhangú  igen szavazattal
támogatta. 

A jegyzőkönyv összeállításának időpontja: 2014. január 28.
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Felteszi  szavazásra  az  elfogadott  módosításokkal  a  meghívó  szerinti  napirendet,
amelyet a képviselő-testület 13 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

Laczik  Zoltán  képviselő  912 órakor  megérkezett.  A  képviselő-testület  jelenlévő
tagjainak száma: 14 fő. 

Wittinghoff Tamás polgármester: Jelzi, hogy a két közbeszerzési eljárás miatt zárt
ülésen kell tárgyalni a két napirendet. Ennek megfelelően a sorrendre is javaslatot
tesz, mivel első napirendként az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet módosítását
tárgyalhatják, s a másik két napirendi pontot pedig utána zárt ülés keretében. 
Felteszi szavazásra a két közbeszerzésre vonatkozó napirendi pont zárt ülésen való
tárgyalását, amelyet a képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal támogatta. 
Felteszi szavazásra a napirendi pontok sorrendjére vonatkozó javaslatát – miszerint
az első napirendi pont az átmeneti gazdálkodásról szóló rendelet módosítása legyen
- , amelyet a képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal támogatott.  

5/2014.(I.28.) ÖKT sz. határozat

Napirend

1.)  Budaörs  Város  Önkormányzat  2014.  évi  átmeneti  gazdálkodásáról  szóló
rendeletének módosítása

2.) Döntés kiegészítő forrásbevonásról („a KMOP-4.6.1-11-2012-0028 azonosító
számú, projektkeretében megvalósuló Kapacitásbővítés a budaörsi Csicsergő
Óvoda Rózsa utcai tagóvodájában tárgyú építési  beruházás megvalósítása
vállalkozási szerződés keretében” tárgyú KÉ 23565/2013 sz. közbeszerzési
eljárás) – ZÁRT ülésen

3.)  Konzultációs  eljárás  eredményének  megállapításához  szükséges  forrás
biztosítása – ZÁRT ülésen 

Napirend előtti hozzászólás: 

Wittinghoff  Tamás  polgármester:  Egy  dolgot  szeretne  feltétlenül  bejelenteni.
Fontos,  hogy  a  médián  illetve  minél  több  médiumon  keresztül  eljusson  a
budaörsiekhez. Úgyhogy ebben a képviselő-testület tagjait is kéri, hogy eszközeikkel
éljenek  ennek  ismertetése  kapcsán.  Mindenki  előtt  ismert,  hogy  a  4-es  metró
rövidesen már nemcsak a viták és a politikai nyilatkozatok lévén lesz ismert, hanem
talán  működés  közben  is.  A próbaüzem elkezdődött,  utasok  nélkül  már  járnak  a
kocsik és rövidesen megkezdődik a rendes üzem menete. Ebből következően a BKK
forgalmi rend változásokat tervez. Az ezzel kapcsolatos anyagot az önkormányzat
megkapta, s a BKK felhívta a lakosság figyelmét arra, hogy akinek észrevétele van,
jutassa el hozzájuk. Ők is ezt kérték, s a honlapon is közzétették ezt, miszerint minél
szélesebb körben minél több észrevételt tegyenek az érintettek a tervezett útvonal-
módosításokkal kapcsolatban, ha úgy érzik, ha valami észrevételük van, ne csak a
BKK-hoz,  hanem  az  önkormányzathoz  is  jutassák  el.  Elmondták  természetesen
azokat  az  észrevételéket,  most  még  adatok  nélkül  –  mert  azokat  az  adatokat,
amelyeket kértek az utazási szokásokról: ki honnan indul, hová érkezik a fővárosban
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–  és  ebből  lehet  tervezni,  hogy  a  különböző  vonalak  megszűnése,  átalakulása
kapcsán javul-e  a  helyzet,  vagy marad-e ugyanolyan,  vagy esetleg  romlik.  Tehát
ezeket kell  számba venni és felmérni, hogy ennek megfelelően az a szolgáltatási
színvonal, amelyet a budaörsiek megszoktak, fenntartható-e. A céljuk természetesen
az, hogy minimálisan ez az igény teljesüljön. Ahhoz, hogy ez a dolog világos legyen,
még egy kérésük volt.  Miután  február  közepéig  a  BKK-nak  véglegesítenie  kell  a
márciusban életbe lépő menetrendet, ezért azt kérték, hogy február elején tartsanak
egy lakossági fórumot, ahol a BKK szakemberei ismertetik az új menetrendeket. Ezt
szeretné minél nagyobb, minél szélesebb körben ismertetni, hogy február 5. napján
18  órakor  a  Városháza  tanácstermében  lakossági  fórumra  kerül  sor,  csak  és
kizárólag a Budaörsöt érintő járatok menetrendjeinek változásáról  lesz szó, illetve
hogy azok hogyan csatlakoznak a főváros különböző vonalaihoz, hogy ott mi hogyan
szűnik meg, hogyan alakulnak az átszállási lehetőségek. Szóval azt gondolja, ez egy
nagyon  fontos  olyan  téma,  amelyet  most  még kevesen  mérnek  fel,  aztán  mikor
életbe lép az új menetrend, elmondják miért rossz. Azt javasolja mindenkinek, hogy
próbáljanak közösen előre és együtt gondolkodni. 

Napirendek tárgyalása:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi átmeneti gazdálkodásáról szóló
rendeletének módosítása

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1/1. sz. melléklete)

Wittinghoff Tamás polgármester: ismerteti az előterjesztést. Kérdi, van-e valakinek
ezzel kapcsolatosan észrevétele? 
Miután nincs, felteszi szavazásra az előterjesztés szerinti rendeletalkotási javaslatot,
amelyet a képviselő-testület 14 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
1/2014. (I.29.) önkormányzati rendelete

a Budaörs Város Önkormányzat 2014. évi átmeneti gazdálkodás szabályairól
szóló 62/2013. (XII. 21.) ÖKT rendelet módosításáról

A rendelet  teljes  terjedelmében,  a  mellékletekkel  együtt  a  jegyzőkönyv  3/1.  sz.
mellékletét képezi. 

Wittinghoff Tamás polgármester: a Képviselő-testület a továbbiakban zárt ülésen
folytatja a napirendek tárgyalását. 
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A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 

k.m.f.

Wittinghoff Tamás                dr. Bocsi István
   polgármester                      jegyző

Mellékletek:
1. sz.: Az előterjesztés mellékletekkel együtt
2. sz.: Forgatókönyv
3. sz.: Rendelet
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